
GRIMSMARK-GUNSMARK PROTOKOLL STYRELSEMÖTE
INTRESSEFÖRENING 2021-10-27

Närvarande Ingrid Sjöström-Moen
Per Moen
Monica Jonsson
Nils Wallmark
Susanne Rönnberg
Yngve Pettersson
Patrik Andersson
Bo Lundqvist

§   1 GGIs möte öppnades av Ingrid Sjöström-Moen.

§   2 Val av justerare. Styrelsen valde Susanne Rönnberg.  

§   3 Grannsamverkan fungerar bra, vi hjälps åt att hålla uppsikt. Om det är möjligt 
tar vi uppgift på reg nr på bilar vi inte känner igen och tänk på att kunna beskriva 
obekanta personer.

§   4 Föregående protokoll. Förslag på revidering av stadgarna är utlagt på laget.se under
Dokument. Stadgeändringarna fastslås på årsmötet i februari. Patrik får i 
uppgift att se om gungställningen på badplatsen går att göra stadig.  

§   5 Byastugan, husgruppen redogör för förslag på förändring i köket. 
Luftvärmepumpen är installerad. Bo redogjorde för förslaget på den 
köksförändring han sedan tidigare har ritat. Vi kan inte påbörja köksförändringen 
som vi ska återsöka bidrag för från Boverket, eftersom det inte går att söka bidrag i 
efterhand. Men husgruppen får i uppgift att göra det som går att göra nu t ex se 
om diskmaskinen kan installeras före julbordet där den ska vara även efter 
köksförändringen. Vattenuppsamlingsbrickan i rostfri plåt med 3 kanter att lägga 
under diskmaskinen får Nisse ansvar för att beställa från Sikeå plåt. Det är 
strömförande eluttag på väggen i stora salen, så Nisse frågar Joel om han har 
möjlighet att ta på sig att ta bort och spackla igen det. Yngve tar på sig 
huvudansvaret att ta bort muren, så att ytan i köket går använda på ett bättre sätt. 
Han uppskattar att det ska vara klart före julbordet. Han hör av sig om han behöver 
hjälp av de inom husgruppen, husfar eller av andra bybor. Eldragningen till 
luftvärmepumpen är nu klar, men fastsättningen blev ful och åtgärdas när 
fasadbytet är klart.

§   6 Ekonomi. GGI har nu 110 757:- i kassan. Nisse påminner de två hushåll som inte 
betalat medlemsavgift i år. 

§   7 Ansvarsgrupperna, vad är aktuellt? Det blir julbord som arbetsgrupp 3 har 
huvudansvar för, men de får hjälp av arbetsgrupp 4 eftersom det inte gick att 
genomföra julbord för arbetsgrupp 4 ifjol p g a pandemin. Det föreslogs att om det 
händer igen, är det bättre att förteckningen över vilken arbetsgrupp som har vilket 
aktivitetsansvar görs om och det blir en förskjutning, i stället för som nu att det ska 
bli två arbetsgrupper som håller i en aktivitet. 
Arbetsgrupp 4 som ansvarar för tacofest i januari år 2022 har att välja på att 
planera det till vecka 1 eller 2, det ska ske före styrelsemötet den 18 januari.



§   8 Verksamhet sen sist och kommande, surströmming och julbord. 
Surströmmingsfest genomfördes den 1 okt och det blev 21 vuxna, 1 ungdom och 3 
barn som kom. Med tanke på att det var första dagen som Covid restriktionerna hade 
upphävts, blev det bra uppslutning. Arbetsgrupp 3 har huvudansvar för julbord, 
men får hjälp av arbetsgrupp 4.

§   9 Planering av vårens möten och arbetsdagar.   
Styrelsemöte tisdag den 18 januari 2022: Planera årsmötet, detaljstyra plåtslagning
av gaveln som ska påbörjas april 2022, husgruppen redogör för kostnadsberäkning 
före beställning av material görs. Susanne kollar med Göran om han har kvar 
kostnadsberäkningen för plåtslagning av gaveln och vem han hade kontaktat. 
Eftersom priserna höjts sedan den första kostnadsberäkningen gjordes får 
husgruppen nu ansvar för att material- och kostnadsberäkna plåtslagningen av 
gaveln.  
Årsmöte onsdag den 23 februari 2022.

§ 10 Övriga frågor. 
Ingrid har kontaktat Svevia ang byavägen fr E4 och västerut mot Vebomark, eftersom
de inte har packat gruset som fyllts på och det är väldigt spårigt när flera tunga 
fordon kör på byavägen. Hon vill att fler ska kontakta dem när byavägen nr 747 är
dålig, så att de förstår att fler tycker att vägen behöver åtgärdas. Kontaktuppgifter:
Svevia - Nicolina Vaneryd tel 072-700 06 44, e-post nicolina.  vaneryd@svevia.se   
Trafikverket - Claes Dahlgren 010-123 38 12, e-post claes.dahlgren@trafikverket.se
Ingrid har påmint badplatsansvariga att björkriset bakom bastun ska flyttas till 
majbrasan och om de behöver hjälp med det får de skicka ut info om en arbetskväll.
Samt att återvinningskärl som under badsäsong är vid badplatsen ska flyttas till 
byastugan när det inte är badsäsong.   
Ingrid har kontaktat Jan Åberg, naturgeograf och vi får info om vattnet i sjön 
någon vardagskväll efter nyår. 
Grimsmarks anslagstavla måste åtgärdas eftersom det som sätts fast fort blåser 
bort, Bo och Patrik tar ansvar för att det åtgärdas. Yngve kollar och meddelar Bo 
om han har råspont.
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